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Hei 

 

I forbindelse med høring av skolekretser og nye Ydalir skole, har vi et innspill vi ønsker 

videreformidlet: 

 

Vi har to barn som nå ligger i ydalir sin skolekrets. Skoleveien for mine barn og flere andre 

barn vil bli langs Andreas Grøttingsveg, noe som gjør meg bekymret. Denne veien har mye 

trafikk og ingen fortau eller gangvei, tillegg til ofte høye brøytekanten vintertid. Dette er i 

våres øyne virkelig ikke en trafikksikker vei. At ikke det er vurdert trafikksikkerhet i forhold 

til ny skole og nye kretser er også betenkelig.  

Ut over dette virker Ydalir skole å bli en riktig fin skole.  

 

Mvh Anthoni og Lene Hulthin  
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